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Pod Lampou se nebojí, že mladé odradí 
 
K podnikům, které získaly certifikát Bezpečný klub, patří i známé plzeňské Divadlo pod lampou. 
Zástupkyně divadla Jindra Trunečková je přesvědčena, že přísný dohled nad popíjením mladistvých 
návštěvníky klubu neodradí. 
  

* Jak se ve vašem podniku udělení certifikátu projeví? 
 Budeme víc dbát na to, aby mladí alkohol nedostávali. To je někdy velice komplikované. Klub je 
zaměřený na mladou generaci a na koncertech bývá například dvě stě lidí a na všechny připadají 
jenom dva barmani. Takže něco uhlídat potom není jednoduché. 
  

* Jak v takové situaci obsluha zabrání tomu, aby patnáctiletým nenakoupil alkohol kamarád, kterému 
je třeba devatenáct? 
 Děláme to tak, že každému člověku dají vždy jen jedno pivo. Nemohou jich dostat pět nebo šest 
najednou. 
  

* A když si vezme jedno pivo a za pár minut si přijde pro další? 
  Barmani jsou poučeni, že by jim v takovém případě pivo neměli dát. 

  

* Myslíte, že vašemu podniku certifikát k něčemu pomůže? Chápete například jeho získání jako 
prestižní záležitost? 
  To nedokážu říct. K projektu jsme přistupovali zodpovědně s předpokladem, že bude mít nějaký další 
efekt a posílí bezpečnost v klubech. Myslím, že projekt nekončí a bude se rozvíjet dál. Domnívám se, 
že provozovatelů, kteří se zapojí, bude časem víc. 
  

* Neobáváte se, že vám přísnější dohled nad konzumací alkoholu odradí zákazníky a sníží tak tržby? 
  U nás se to určitě nestane. Do našeho klubu lidi nechodí proto, aby u baru jen tak popíjeli. Lidi k nám 
jdou hlavně za muzikou. Čtyřikrát nebo pětkrát do týdne jsou u nás živá vystoupení zaměřená na 
mladé. 
 


